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Så er der taget den endelig beslutning om opløsning af Lejerforeningen.
Overskuddet fra Lejerforeningen bliver sat ind på Afdelingens konto til 
beboeraktiviteter.

Vi har stadig problemer med rotter i afdelingen. Der er startet et samarbejde op 
med ny rottefænger. Vi håber, det kan løse nogle af problemerne.

Varmemester har bestilt efterprøvning af Stikledningerne(vandledninger fra 
kantsten til muren) for hele afdelingen. Det betyder, at der går en mand rundt og
tjekker i forhaven. I vil høre nærmere, hvis der er behov for adgang til jeres 
lejlighed.

Husk vi tænder juletræet på legepladsen tirsdag 1. december kl. 17.00, men der 
vil ikke blive serveret æbleskiver og glögg på grund af Corona restriktionerne.

Tilbud om internet fra Bolignet Aarhus er blevet tjekket i Lejerbos juridiske og 
økonomiske afdeling. Deres kommentarer er sendt til Bolignet Aarhus, og et 
revideret tilbud er fremsendt. Tilbuddet vil blive tjekket igen – og forhåbentligt 
kan bestyrelsen fremsætte et forslag til Afdelingsmødet.

Bestyrelsen undersøger stadig mulighederne for at få solpaneler på tagene. Vi 
kan dog ikke nå at have forslag med til afdelingsmødet i januar.

Bestyrelsen ønsker alle en god december måned.

Pas godt på jer selv – og på hinanden

Med venlig hilsen
Bestyrelsen
Lejerbo afd. 90, Gildhøj

Referatet fra afdelingsbestyrelsesmødet i august 2020 er nu lagt på
hjemmesiden: https://afd90-0.lejerbo.dk/moeder


